
I т ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОбС

ДО : г-н Даниел Панов
Кмет на Община |елико Търново -

/ o u t f i t ^  W -

ОТ: Петко Тюфекчиев, Стефан Антонов, Стоя1н13итанов, Красин Каракоцев -  
общински съветници от група „БСП за България, АБВ и Движение 21" 
във ВТОбС.

ОТНОСНО: Изпълнение договор на Община Велико Търново и „ХИТ" ООД за 
„Експлоатационна поддръжка, ремонтно възстановителнй работи, доставка но 
улични и паркови осветители, изграждане на нови обекти на уличното, парковото 
и художественото осветление, доизграждане на система за радиокомандно 
управление на територията на община Велико Търново" наричан по-долу за 
краткост „Договор" през 2021 г. \

свързани с уличното осветление: планиране и реален разход на електроенергия, 
текуща поддръжка и инвестиции, основни параметри на обявените обществени 
поръчки.

внесохме за обсъждане във ВТОбС от името на „БСП за България" предложение за 
създаване на общинско предприятие /ОП/ за поддържане осветлението на улици 
и площади на територията та Великотърновска община /вх. №№ 325/02.02.2016 и 
460/18.03.2016 г./. На заседанието на ВТОбС -  31.03.2016 г. -  предложението не 
само бе отхвърлено с гласовете от ГЕРБ, но беше отказано неговото обсъждане в 
специално формирана работна група. Тогава срещу основния ни аргумент за 
създаване на ОП -  сериозни икономии на бюджетни средства -  бяха 
противопоставени политически тези и откровени манипулации.

Днес, с още по-голяма острота, проблемът с} уличното осветление 
отново е на дневен ред.

През м. юли 2021 г. след проведена обществена поръчка с един участник 
Община Велико Търново сключи трети пореден договор с фирма „ХИТ" ООД за

Уважаеми г-н Панов,

През годините многократно поставяме за обсъждане проблемите,

В резултат на подробни проучвания, анализи и разчети подготвихме и
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следващите 5 години. Припомняме, че през 2016 г. обществената поръчка също е 
спечелена от „ХИТ" ООД, след като другите двама участника са отстранени.

В съответствие с направената по-горе ретроспекция са и въпросите към 
настоящото питане, на които да отговорите устно, с писмен вариант на отговора:

1. Извършила ли е комисията за обществената поръчка или привлечени 
външни експерти анализ на предложените цени -  за материали и дейности -  от 
„ХИТ" ООД в сравнение с други аналогични или относими при провеждане на 
процедурата?

2. В съответствие с месечните обобщения на ежедневните наряди и 
протоколи и аналитично-счетоводната информация какви действия са извършени 
пред 2021 г. и на каква стойност по разделите на обществената поръчка:

2.1. Експлоатационна поддръжка;
2.2. Ремонтно възстановителни работи;
2.3. Доставка на улични и паркови осветители;
2.4. Изграждане на нови обекти на уличното, парковото и 

художественото осветление;
2.5. Доизграждане на система за радиокомандно управление на 

територията на Община Велико Търново.
3. Кои длъжностни лица от Община Велико Търново осъществяват 

контрол по изпълнението на съответните дейности?
4. Каква е сумата за електроенергия, която Община Велико Търново е 

заплатила за улично осветление през четвъртото тримесечие на 2021 г.?
5. Имате ли готовност като кмет и общинска администрация да се 

проведе обсъждане с ресорните комисии на ВТОбС относно създаване на 
общинско предприятие за експлоатационна поддръжка на уличното осветление и 
основни финансови параметри към него на основание чл.52 и 53 от ЗОС?

6. До нас достигна информация, че поради намаляване на заявените 
мощности се сменят предпазителите в електрическите табла от 63А на 16А. Така на 
практика при старт на осветлението предпазителят пада и пуска се осуетява. 
Потвърждавате или отхвърляте тази информация?

10.02.2022 г. С уважение:
Петко Тюфекчиев

Стефан Антонов j

Стоян Витанов

Красин Каракоцев 1
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